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Szám: 1/243-1/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: a Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság és a Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság 2016. február 4-én 8.00 órai kezdettel tartott együttes nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Simon Attiláné  PGE Bizottsági elnök 

Varga József   Bizottsági tag 

Markó Péter Imre  Bizottsági tag 

Dr. Balogh Emil Lajos Bizottsági tag 

Bodaki Csaba   Bizottsági tag 

Strasznerné Érchegyi Klára Bizottsági kültag 

Balanyi Sándor  Bizottsági kültag 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Ambrus Tibor polgármester 

     Balogh Balázs alpolgármester 

     Dr. Szántód Anita jegyző 

     Teszéri Judit adó- és pénzügyi irodavezető 

     Polgárné Borsos Mária 

     Tóthné Ferencz Henriette óvodavezető 

     Bauerné Poór Vilma könyvvizsgáló 

 

Jelen vannak: Varga József  TI Bizottsági elnök 

   Simon Attiláné Bizottsági tag 

   Markó Péter Imre Bizottsági tag 

   Rezgő Erik  Bizottsági kültag 

   Szűcs István  Bizottsági kültag 

   Tóth Gyula  Bizottsági kültag 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Ambrus Tibor polgármester 

     Balogh Balázs alpolgármester 

     Dr. Szántód Anita jegyző 

     Dr. Hegyi Zsófia aljegyző 

     Teszéri Judit adó- és pénzügyi irodavezető 

     Egri Ernő településgondnok 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: Tisztelettel köszönti a 

bizottságok tagjait.  

 

Az ülés levezető elnökének határozathozatal nélkül a Településfejlesztési és Idegenforgalmi 

Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, a Pénzügyi, Gazdálkodási és 

Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Simon Attiláné 

Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnököt választották meg.  

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Megállapítja, hogy jelen van 7 fő pénzügyi bizottsági tag, az ülés határozatképes. 

Megállapítja, hogy jelen van 6 fő településfejlesztési bizottsági tag, az ülés határozatképes. 

Ismerteti a napirendi pontokat. Kéri a meghívóban feltüntetett napirendi pontokon kívül 

felvenni a Balaton Riviéra Turisztikai Egyesület beszámolóját. Ezzel a kiegészítéssel együtt 

kéri a napirendi pontok elfogadását. 
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A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

1/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága az 

együttes nyílt ülés napirendjét az alábbiakban határozza meg: 

 

NAPIREND: 

1. Az önkormányzat 2016. évi költségvetése 

2. Az önkormányzat 2015. évi költségvetésének módosítása 

3. A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek elmulasztásának 

jogkövetkezményeiről szóló rendelet-tervezet tárgyalása 

4. Adórendelet módosítása 

5. Vagyonrendelet módosítása 

6. Strandrendelet módosítása 

7. Intézkedési terv a belső ellenőr jelentésében rögzített hiányosságok 

felszámolására 

8. Csopak Község Önkormányzatának 2016. évi költségvetését megalapozó döntés 

9. Cafeteria összegének meghatározása 

10. Tóth Imola és Németh Krisztián tulajdonjog rendezés ügye (lakópark) 

11. Civil szervezetek elszámolása a 2015. évi támogatással és a 2016. évi pályázat 

kiírása 

12. Vállalkozói alapokból igényelhető támogatás pályázati kiírása 

13. Községi strand kerítés áthelyezési ügye 

14. Csopak, Kossuth Lajos utca 52. szám alatti, 977 helyrajzi számú ingatlan vételi 

ügye 

15. Patakvölgyi utca telekalakítási ügye 

16. A csopaki 1470/3 helyrajzi számú ingatlan tulajdonjog átruházási ügye 

17. Dr. Aradi Dániel kérelme 

18. Strandi napozóágyak ügye 

19. Strandi napvitorla ügye 

20. Balatoni Horgász Egyesület csónakkikötő fennmaradására 

21. Strandi vizimentés ügye 

22. A csopaki 1831/1 helyrajzi számú ingatlan hasznosítási ügye 

23. A csopaki 0194/2, 0194/7, 0194/5, 0194/8, 0193/11, 0195/5 és 0196 helyrajzi 

számú ingatlanok értékesítési ügye 

24. A csopaki 2436 helyrajzi számú ingatlan értékesítési ügye 

25. Csopak Község helyi örökségvédelmi rendeletének felülvizsgálata 

26. Balaton Riviéra Turisztikai Egyesület beszámolója 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

1/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

az együttes nyílt ülés napirendjét az alábbiakban határozza meg: 
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NAPIREND: 

1. Az önkormányzat 2016. évi költségvetése 

2. Az önkormányzat 2015. évi költségvetésének módosítása 

3. A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek elmulasztásának 

jogkövetkezményeiről szóló rendelet-tervezet tárgyalása 

4. Adórendelet módosítása 

5. Vagyonrendelet módosítása 

6. Strandrendelet módosítása 

7. Intézkedési terv a belső ellenőr jelentésében rögzített hiányosságok 

felszámolására 

8. Csopak Község Önkormányzatának 2016. évi költségvetését megalapozó döntés 

9. Cafeteria összegének meghatározása 

10. Tóth Imola és Németh Krisztián tulajdonjog rendezés ügye (lakópark) 

11. Civil szervezetek elszámolása a 2015. évi támogatással és a 2016. évi pályázat 

kiírása 

12. Vállalkozói alapokból igényelhető támogatás pályázati kiírása 

13. Községi strand kerítés áthelyezési ügye 

14. Csopak, Kossuth Lajos utca 52. szám alatti, 977 helyrajzi számú ingatlan vételi 

ügye 

15. Patakvölgyi utca telekalakítási ügye 

16. A csopaki 1470/3 helyrajzi számú ingatlan tulajdonjog átruházási ügye 

17. Dr. Aradi Dániel kérelme 

18. Strandi napozóágyak ügye 

19. Strandi napvitorla ügye 

20. Balatoni Horgász Egyesület csónakkikötő fennmaradására 

21. Strandi vizimentés ügye 

22. A csopaki 1831/1 helyrajzi számú ingatlan hasznosítási ügye 

23. A csopaki 0194/2, 0194/7, 0194/5, 0194/8, 0193/11, 0195/5 és 0196 helyrajzi 

számú ingatlanok értékesítési ügye 

24. A csopaki 2436 helyrajzi számú ingatlan értékesítési ügye 

25. Csopak Község helyi örökségvédelmi rendeletének felülvizsgálata 

26. Balaton Riviéra Turisztikai Egyesület beszámolója 

 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Kéri, hogy a meghívóban feltüntetett 10. és 16. napirendi pontokat vegyék előre. 

 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA: 

 

1.) Tóth Imola és Németh Krisztián tulajdonjog rendezés ügye (lakópark) 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést.  

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: 3-an nem jöttek el, a tulajdonostársuk van itt. 

Az önkormányzat hozzájárult, hogy Tóth Imola és Németh Krisztián a tulajdonjogát 

átruházza. A szerződéseket egyedül Tóth Imola írta alá. Jesztl János többszöri ígérete ellenére 

nem írta alá. Doma Tamás volt az egyetlen, aki a vételárat befizette. 

Balogh Balázs alpolgármester: Megkérdezi, hogy mi van, ha nem fizetnek? 
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Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: A Purger ügyhöz hasonlóan bírósági úton lehet 

érvényesíteni. Tóth Imola külföldön van, a Németh Krisztián semmire nem válaszol, nem 

veszi át a leveket. 

Ambrus Tibor polgármester: Lehet, vissza kellene venni, így tudnak előrelépni. Nem fizetik 

be a 3 milliót, így visszaszáll az önkormányzatra. 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Az építési és fennmaradási engedélyek már 

lejártak, ezért újra kell terveztetni. 

Balogh Balázs alpolgármester: Új tulajdoni közösség meg tudja ezt oldani. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 2020 

volt a használatbavételi engedély bemutatásának határideje. 

Ambrus Tibor polgármester: Azonnali intézkedést javasol. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatokat terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

2/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 14/2015. (II.12.) ÖKT számú és a 190/2015. 

(VIII.6.) ÖKT számú határozatait vonja vissza és a csopaki 954/10 helyrajzi számú 

ingatlanra vonatkozóan Mucskáné Tóth Imolával (3530 Miskolc, Király u. 25. 6/3.) 

megkötött, Csopakon 2007. március 5-én kelt adásvételi szerződésben és a Csopakon 

2007. május 3-án kelt adásvételi szerződést kiegészítő okiratban foglaltak alapján a 

2015. február 23-ig esedékes nettó 2 500 000,- Ft + 500 000,- Ft Áfa (20% a 2008. 

évben hatályos Áfa törvény szerint) vételár befizetésétől ne tekintsen el.  

 

A bizottság javasolja továbbá annak tisztázását a testületi ülésig, hogy amennyiben a 

vételár nem kerül megfizetésre, a tulajdonjog milyen módon szállhat vissza az 

önkormányzatra. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

2/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 14/2015. (II.12.) ÖKT számú és a 190/2015. 

(VIII.6.) ÖKT számú határozatait vonja vissza és a csopaki 954/10 helyrajzi számú 

ingatlanra vonatkozóan Mucskáné Tóth Imolával (3530 Miskolc, Király u. 25. 6/3.) 

megkötött, Csopakon 2007. március 5-én kelt adásvételi szerződésben és a Csopakon 

2007. május 3-án kelt adásvételi szerződést kiegészítő okiratban foglaltak alapján a 

2015. február 23-ig esedékes nettó 2 500 000,- Ft + 500 000,- Ft Áfa (20% a 2008. 

évben hatályos Áfa törvény szerint) vételár befizetésétől ne tekintsen el.  
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A bizottság javasolja továbbá annak tisztázását a testületi ülésig, hogy amennyiben a 

vételár nem kerül megfizetésre, a tulajdonjog milyen módon szállhat vissza az 

önkormányzatra. 

 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy  

 

3/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 15/2015. (II.12.) ÖKT számú és a 191/2015. 

(VIII.6.) ÖKT számú határozatait vonja vissza és a csopaki 954/10 helyrajzi számú 

ingatlanra vonatkozóan Németh Krisztiánnal (8200 Veszprém, Alsóharaszt u. 25.) 

megkötött, Csopakon 2007. március 1-én kelt adásvételi szerződésben és a Csopakon 

2007. május 3-án kelt adásvételi szerződést kiegészítő okiratban foglaltak alapján a 

2015. február 23-ig esedékes nettó 2 500 000,-Ft Ft + 500 000,-Ft Áfa (20% a 2008. 

évben hatályos Áfa törvény szerint) vételár befizetésétől ne tekintsen el. 

 

A bizottság javasolja továbbá annak tisztázását a testületi ülésig, hogy amennyiben a 

vételár nem kerül megfizetésre, a tulajdonjog milyen módon szállhat vissza az 

önkormányzatra. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

3/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 15/2015. (II.12.) ÖKT számú és a 191/2015. 

(VIII.6.) ÖKT számú határozatait vonja vissza és a csopaki 954/10 helyrajzi számú 

ingatlanra vonatkozóan Németh Krisztiánnal (8200 Veszprém, Alsóharaszt u. 25.) 

megkötött, Csopakon 2007. március 1-én kelt adásvételi szerződésben és a Csopakon 

2007. május 3-án kelt adásvételi szerződést kiegészítő okiratban foglaltak alapján a 

2015. február 23-ig esedékes nettó 2 500 000,-Ft Ft + 500 000,-Ft Áfa (20% a 2008. 

évben hatályos Áfa törvény szerint) vételár befizetésétől ne tekintsen el. 

 

A bizottság javasolja továbbá annak tisztázását a testületi ülésig, hogy amennyiben a 

vételár nem kerül megfizetésre, a tulajdonjog milyen módon szállhat vissza az 

önkormányzatra. 

 

 

2.) A csopaki 1470/3 helyrajzi számú ingatlan tulajdonjog átruházási ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. 

Dr. Kégl Tamás: Szívesen ajánlja fel az ingatlant, ha ez erősíti a közös célt. 
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Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Eljárást az önkormányzat vállalja és a bruttó 119.450,- Ft költséget. Aki egyetért azzal, hogy 

dr. Kégl Tamás felajánlására a csopaki 1470/3 helyrajzi számú, kivett saját használatú út 

megnevezésű, 280 m
2
 nagyságú ingatlant ingyenesen tulajdonba vegye az önkormányzat 

azzal, hogy a tulajdonba vétellel kapcsolatos költségek az önkormányzatot terheljék, illetve a 

Képviselő-testület a csopaki 1470/3 helyrajzi számú ingatlan önkormányzati tulajdonba 

adásával kapcsolatos feladatok ellátására, valamint az átadás-átvételhez szükséges 

jognyilatkozatok megtételére hatalmazza fel a polgármestert, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

4/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy dr. Kégl Tamás (8200 Veszprém, Egry J. u. 

4/D.) felajánlására a csopaki 1470/3 helyrajzi számú, kivett saját használatú út 

megnevezésű, 280 m
2
 nagyságú ingatlant vegye ingyenesen tulajdonba azzal, hogy a 

tulajdonba vétellel kapcsolatos költségek az önkormányzatot terheljék. Javasolja, hogy 

a Képviselő-testület a csopaki 1470/3 helyrajzi számú ingatlan önkormányzati 

tulajdonba adásával kapcsolatos feladatok ellátására, valamint az átadás-átvételhez 

szükséges jognyilatkozatok megtételére hatalmazza fel a polgármestert. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

4/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy dr. Kégl Tamás (8200 Veszprém, Egry J. u. 

4/D.) felajánlására a csopaki 1470/3 helyrajzi számú, kivett saját használatú út 

megnevezésű, 280 m
2
 nagyságú ingatlant vegye ingyenesen tulajdonba azzal, hogy a 

tulajdonba vétellel kapcsolatos költségek az önkormányzatot terheljék. Javasolja, hogy 

a Képviselő-testület a csopaki 1470/3 helyrajzi számú ingatlan önkormányzati 

tulajdonba adásával kapcsolatos feladatok ellátására, valamint az átadás-átvételhez 

szükséges jognyilatkozatok megtételére hatalmazza fel a polgármestert. 

 

Jósa Tamás lakosság részéről: A Rozmaring utcát az alsó részen célszerű lenne 

egyirányúsítani. Borzalmas állapotok alakulnak ki az építkezés miatt, rendezni kellene. Úgy 

tudja, hogy vasárnap nem lehet építkezni és ezen a napon is ugyanúgy munka folyik ott. 

Dr. Szántód Anita jegyző: A rendőrséggel egyeztettek ezzel kapcsolatban. Behívják a 

beruházót és egyeztetni szeretnének vele, hogy milyen ütemben történik ez az építkezés. A 

márciusi ülésre a környezetvédelmi rendeletet beterjeszti. A régi rendeletben szerepeltek azok 

az utcák ahol nem lehet építkezni, ez majd rögzítésre kerül abban. 
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Ambrus Tibor polgármester: A nagy sarat eltakarítják onnan. Meg kell találni a módját, 

hogy az utat majd az ő pénzükből hogyan lehet helyreállítani. A kérdés a tábláról szólt. Az 

építkezés gyorsan halad, áprilisra szeretnék, ha állna az első szint és novemberre szeretnék a 

két épületet átadni. Jövőre pedig a másik négyet. Megoldható és leszedhető, letakarható a 

behajtani tilos tábla. 

 

 

3./ Az önkormányzat 2015. évi költségvetésének módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a főösszeg maradt 869.571 eFt. Aki egyetért az 

önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 2/2015. (II.16.) önkormányzati rendelet 

módosításával, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

5/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 

szóló 2/2015. (II.16.) önkormányzati rendelet módosítását fogadja el. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

5/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 

szóló 2/2015. (II.16.) önkormányzati rendelet módosítását fogadja el. 

 

 

4./ Az önkormányzat 2016. évi költségvetése 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a bevételek és kiadások közötti egyensúly a 

tervezetben megvan. Egyeztetni kell az intézményvezetőkkel. Az óvodavezetővel megtörtént. 

Az előző ülésen javaslatot tettek a testület felé és 3 fő létszámleépítéséről beszéltek a 

gazdasági ágazatnál, ami közel 7 millió forint költségmegtakarítást jelentene. Szükséges a 

főelosztók átalakítása a strandon és az üdülőfaluban is. A strandi napozóágyakra és a 

napvitorlára vonatkozóan van előterjesztés. A civil szervezetek támogatási összege is szerepel 

a költségvetésben, ez is téma lesz az ülésen. Fejlesztési alapoknál kettőt hoztak létre a 

vállalkozói és idegenforgalmi alapot. Változott a szociális törvény, ennek hatásai is 

figyelembevételre kerültek. 2015 szeptemberétől az ingyenes étkezés bővül. Szociális étkezés 
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13 millió forint, nem kis összeg. Az óvoda dologi kiadásait, a tavalyi évet figyelembe véve 

alakították ki, a közös önkormányzati hivatalnál a jelen megállapodás összegei kerültek 

beépítésre. El kell dönteni a költségvetés megalkotásánál az önkormányzati létszám, strand, 

üdülőfalu, eszközök beszerzésére, pályázatok tekintetében mi az, amit szeretnének, Pacsirta 

úti felújítás lakossági hozzájárulás pontosítása, az irattári feladatok ellátása.  

Ambrus Tibor polgármester: Külön vették a fejlesztési elképzeléseket, ezt majd a végén 

tárgyalják. Leült az érintettekkel. Több mint a felét le lehet húzni ezeknek a beruházásoknak. 

Az első olyan költségvetés, ahol a felhalmozási kiadások 0 forinttal vannak tervezve, el kell 

dönteni, hogy ez mennyi legyen.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Első 

az önkormányzati létszám meghatározása: Utoljára 3 fő leépítése merült fel ezzel 

kapcsolatosan.  

Ambrus Tibor polgármester: Ehhez ismerni kell az 5, 6 évvel ezelőtti állapotokat, amikor 

fele ennyien dolgoztak a gazdasági ágazatnál. A későbbiekben a közmunkások a Munka 

Törvénykönyve alá kerülő dolgozók lettek. Olyan közmunka programok vannak az 

országban, amelyeket érdemes kihasználni. A községgazdálkodás 158.000 eFt –tal van 

tervezve. 

Balogh Balázs alpolgármester: Közút fenntartásra állami támogatás 6,5 milliós normatíva 

van, ez nem elég rá. Ha be tudnak vonni közmunkát, akkor tudják erősíteni. Használják ki ezt 

a lehetőséget, még ha ez más típusú alkalmazást jelent. Minden költségvetési tartalékra 

szükség van, ha fejleszteni szeretnének. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

három főnél van-e olyan kitétel, hogy közmunkaprogramba hogyan lehet alkalmazni őket? 

Ambrus Tibor polgármester: Ők munkanélküli ellátást kapnának akkor. Még egy embert 

kicserélne még, hogy legyen egy kertész is. 4-et leépíteni és 1 szakembert felvenni. 

Szakmailag is váltani kellene. 

Egri Ernő falugondnok: Nem biztos, hogy a létszám a fontos, hanem a minőség. A strandon, 

aki dolgozott ő megy nyugdíjba. Jobb szervezéssel a 3 ember nélkül bírható főszezonban is. A 

meglévő géppark bővítésével embert takarítanak meg. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

bizottság javasolja, hogy 3 fő leépítésre kerüljön a felmondási idő figyelembe vételével. 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Strandon és üdülőfaluban elosztók felújítása. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Az üdülőfaluban és strandon is gondot okozott az 

áramellátás. Évek óta beszélték, hogy rendbe kellene tenni. Az üdülőfaluban 40 éve így 

működik az elosztó. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 300-

400 eFt-ról beszélnek. 

Ambrus Tibor polgármester: Mindkét területnek van költségvetése, meg kell oldani a strand 

és üdülőfalu keret terhére. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Meg kell, csak 

miből ez a kérdés. 

Teszéri Judit adó- és pénzügyi irodavezető: Azért emelték ki, különösen a strandot, mert a 

tavalyi évi dologi kiadásokat tervezték be. A testület hozott egy döntést, mely szerint a 

szemeteskukákat meg kell oldani, benne van ez is. Elképzelhető, hogy belefér ez az összeg, 

felhívja a figyelmet, szorított a strand költségvetése. 

Ambrus Tibor polgármester: A strandgondnok feladata, próbáljon beleférni a 

költségvetésébe, utána még mindig tudnak dönteni és hozzá tenni pénzt. 
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Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

bizottság javasolja, hogy a strandi és üdülőfaluban az elosztók felújítása a dologi kiadásokból 

kerüljenek megoldásra. 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Irattározási feladat az önkormányzatnál. Régi probléma 1.500 eFt többlet kiadást jelent. Az 

irattár elvileg jó helyen van, de kellene valamit kezdeni a telephellyel, így a kettő összefügg. 

A műszaki feltételeket kérték, hogy nézzék meg. 

Dr. Szántód Anita jegyző: Pályázat lesz. Megnézték az iskolát, alkalmas-e az irattározásra, 

de megállapították, hogy nagy költség lenne, illetve nagyon meleg is a hely. Megfelel a 

jelenlegi hely.  

Egri Ernő falugondnok: Ha pályázati lehetőségek adottak lesznek, akkor a telephely teljes 

rekonstrukciójára, fejlesztésére kellene fordítani. Szociális helyiség kialakítása, étkezési 

helyiség ebben az összegben megoldható. Az irattár marad. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Az 

irattár marad a helyén és 300 eFt-ból meg tudják oldani a vizesblokkot női illetve férfi öltözőt. 

Községgazdálkodás terhére ez megoldható. 

Ambrus Tibor polgármester: A Gyermek és Ifjúsági Közalapítványtól további 25 évre 

megkapnánk az üdülőfalut, ott akár telephely, akár műhely, konyha is kialakítható. A 

szerződés készül erre vonatkozóan. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Az 

irattározási tevékenység 1,5 millió forint biztosítják-e. Mi az amit ez a megbízás takar? 

Dr. Szántód Anita jegyző: Selejtezéstől kezdve az egész irattározási feladatot a 

jogszabályoknak megfelelően végigviszik, törvényi kötelezettség. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

bizottság javasolja, hogy az irattározásra most ne különítsenek el összeget a költségvetésben, 

hanem ha pályázati lehetőség lesz rá jövő évig. 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Óvoda kérdése. A csoportszobák jól felszereltek. Komplex játszóteret szeretnének, linóleum 

cseréjét járólapra. Konyhai eszközöket kicserélték, bővítették. Célszerű lenne a 

fűtéskorszerűsítést megoldani. 

Balogh Balázs alpolgármester: Korábban is felmerült kérdés, hogy az óvodát bővítsék egy 

bölcsődei csoporttal. Most van rá lehetőség. A fűtéskorszerűsítés ezzel párhuzamosan meg 

tudna valósítani. Ez a vizsgálat végig fog menni, lesz tervezői javaslat, hogyan lehet 

megoldani. Az év második felét javasolná erre. Az óvoda dologi kiadásába nem tudja belefér-

e. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Kazáncserére már volt 7 milliós árajánlat, ami 

komoly összeg.  

Tóthné Ferencz Henriette óvodavezető: Amikor ezt tervezték, akkor a bölcsődéről nem 

tudott. Játszótér: néhány eszközzel lehetne bővíteni, 5 éve megfelelt az előírásoknak, tavaly 

kiderült nem felel már meg. Több elemet lebontottak, a helyett szeretnének mást. Mosdó, 

folyosó járólapozása mindenképpen szükséges. Csak nyáron tudják ezt megoldani, ha nem, 

akkor már csak jövőre. 

Ambrus Tibor polgármester: Óvodavezetőnek be kell nyújtani az igényt erre vonatkozóan. 

Tóthné Ferencz Henriette óvodavezető: 1 millió forint egy komplett játszótér, kettő kisebb 

eszköz nem kerül ennyibe. A gumitégla is jelentős összeg. 
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Ambrus Tibor polgármester: Árajánlatokat kell erre vonatkozóan bekérni, akkor látnák ezt. 

A játszótereken fel van háborodva, más településeken a régi játszóterek vannak még. A 

balesetveszélyes dolgokat meg kell szüntetni, árajánlatokat kell bekérni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

bizottság javasolja, hogy egyelőre ne szerepeljen a dologi kiadásokba, pályázat esetén térnek 

vissza rá. 
 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Strand, községgazdálkodás, utak, egyéb fejlesztések. 

Ambrus Tibor polgármester: Fejlesztési tábla. Javasolja, hogy maradjon ki a fejlesztési 

táblából a 6,8,9, 10, 12,13,15,16, 18,20,21. sorok. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Ez 

alapján három sor maradt. 

Ambrus Tibor polgármester: 2 millióval felemelné a dologi kiadásokat. Javasolja a 

rendszergazda, hogy a 8-as maradjon egyenlőre. 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Javasolja, hogy a strandi pénztári kamerarendszer 

valósuljon meg. Stabilan üzemel négy kamera. 700 eFt lenne az 585 eFt helyett. 
 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Strand napvitorla. 

Béndek Edit strandgondnok: A napvitorlára azért gondolt, mert minőségileg feldobná a 

strandot, a homokozónál megoldaná az árnyékolást. Kb. 1,5 milliós az egyik tétel, ami jó 

lenne és esztétikus. Van a sarok lecsapás. A napágyak áthelyezése révén gondoltak erre, ezzel 

területet növelnének. 

Ambrus Tibor polgármester: Mindkettő vállalkozó, akit érint, támogatja. Növelné a strand 

területét. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Mennyi lenne a napvitorla költsége? 

Béndek Edit strandgondok: 1,5 millió a napvitorla, a vízügy felé nem tudja milyen költség, 

mert nem kapott visszajelzést még. 100 m2-nyi felület, a homokban lenne 4 cölöp, annak van 

költsége. 

Ambrus Tibor polgármester: Beépítik a költségvetésbe. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi küldő tagja: Javasolja, hogy 

rozsdamentes legyen. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Napvitorla kerüljön beépítésre 1,5 millió forint. Strandon kamerarendszer: 700 eFt, Kerítés 

300 eFt. Napozóágy 600 eFt. 

Béndek Edit strandgondnok: Elhasználódtak, ezért szükséges új napozóágyakat venni. 

Ambrus Tibor polgármester: Fél év alatt megtérülő beruházás. 

Markó Péter Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság tagja: A beléptető rendszert telepítő Anteus Kft árajánlatot adott a 

karbantartásra és egyéb szolgáltatásra. Beléptető rendszerhez kötődő fejlesztésüzemeltetési 

költség. Amennyiben technikai gond jelentkezne, akkor ez hétvégén is megoldott lenne. 

Balogh Balázs alpolgármester: Milyen költséget jelentene? 

Béndek Edit strandgondnok: Nem fejlesztés, 500 eFt. Nem fér bele és a napozóágy sem. 

Markó Péter Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság tagja: Visszatérő költség. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Javasolja a bizottság, hogy a dologi kiadásban szerepeljen a strandi beléptető, a főelosztó, 

fejlesztésből a strandi kamera, kerítés sarok, napozóágyak, standi napvitorla. 
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Balaton Riviéra Turisztikai Egyesület beszámolója 

 

Semsei Sándor Balaton Riviéra Turisztikai Egyesület: 2.200.000,- Ft a támogatási igény. 

Ambrus Tibor polgármester: A múltkori ülésen ott voltak, nem minden település egyezett 

bele. Alsóörs és Paloznak támogatja a rendezvényt, ezzel csökkenjen az összeg. Mi vagyunk 

egyedüliek, akik az idegenforgalmi adó teljes részét fizetnénk. Kurtaxa bevétel 4-5%-a 

mindenkinél megjelenik ez. 90 millió Alsóörsnél a teljes összeg, amit 19.000 eFt-tal 

csökkentenék.  

Balogh Balázs alpolgármester: Sok pontatlanság van a kiadványban, ezekre oda kell 

figyelni. Tegnap megjelent a sajtóban, hogy egy új turisztikai ügynökséget hoz létre a 

Kormány, hogy milyen hatással lesz a meglévő turisztikai rendszerre. Vannak ismeretlen 

dolgok ebben a rendszerben. Azt gondolja fontos a turizmus és vigye valaki szakmailag, csak 

kapjanak valamit a pénzükért. 

Varga József Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság elnöke: Amennyiben részesedést kérnek a kurtaxából, meg kell 

nézni mennyi szállást hoztak ide.  

Ambrus Tibor polgármester: Meg lehet nézni. 

Varga József Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság elnöke: Nem tudja mit várnak egy olyan pénzből, amit nem 

biztos, hogy 100%-ban megtesznek. Nem tudja, hogyan akarják elérni a tagoktól, hogy a 

20.000,- Ft-ot megemelje.  

Balanyi Sándor Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság külső tagja: Azt látta, amikor 

tárgyaltak, hogy a szervezet mögött nincs az a húzó 2-3 munkaerő, aki meg van fizetve. Nem 

egy stabil felépített háttérrel rendelkeznek. Nem kapja meg az értesítéseket a térség. Ez a 

rendszer nincs megfinanszírozva.  

Strasznerné Érchegyi Klára Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság külső tagja: 
Best Kártya, Riviéra Kártya három év alatt kettő kártya került bevezetésre, aki kérte a 10% 

kedvezményt. Nem jó a hirdetés. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: El 

kell dönteni, hogy támogatják-e vagy nem. 

Ambrus Tibor polgármester: Látni kell, ha nem építik be a költségvetésbe, Csopak pénze 

nélkül ez az egyesület megszűnik. Olyan helyzetben vannak, hogy le kellene ülni, ha odaadják 

ilyen, de ilyen formában kérik vissza. Az a lényeg szüntessék be a Csopak Kártyát. Erről nem 

tárgyalnak, ha máshol sem működik a Best Kártya. Saját turisztikai egyesületet is létre 

tudnának hozni, Tihanyban már működik. Ha jól működnének, akkor az önkormányzatnak 

haszna lenne belőle.  

Rezgő Erik Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Ha az idén 

támogatják, akkor bizonyos számú vendégéjszakát kérjenek tőlük. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

költségvetésbe ne építsék be, de történjen velük egyeztetés ez ügyben, akkor a későbbiekben 

be lehet építeni. 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Csopaki szállásadók WEB-es kezelés profibb változat. 

Rezgő Erik Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Túraútvonalak is 

szerepelhetnének. 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Ki lehet egészíteni ezt a szolgáltatást. 

Varga József Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság elnöke: 4,5%-ot támogatja, 2.200 eFt. 
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Balogh Balázs alpolgármester: Véleménye szerint a minimumot adják oda és egyeztessenek, 

mit kapnak ezért. 

Ambrus Tibor polgármester: Riviérával van egy megállapodás, mely szerint 1,5 millió 

forintot fizet az önkormányzat. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Ez 

nem szerepel a költségvetésben. 
 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Utak. 

Fehérvári vízelvezető árok nincs beárazva, bruttó 8 millió összeg. Kötelezettség, meg kell 

tenni. 

Teszéri Judit adó- és pénzügyi irodavezető: Új árajánlatokat kell kérni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Csákányhegyi utca vízelvezetése.  

Teszéri Judit adó- és pénzügyi irodavezető: Évek óta probléma, falugondnok kérte, hogy 

foglalkozzanak-e vele vagy ne. 

Ambrus Tibor polgármester: Ne foglalkozzanak vele. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Útfelújítások. 40 millió forint.  

Balogh Balázs alpolgármester: A Füredi út úttervezésre bejött ajánlat alapján bruttó 10 

milliós kötelezettségük van.  

Teszéri Judit pénzügy irodavezető: Ezt módosítja bruttó 10.000 eFt-ra. 

Balogh Balázs alpolgármester: Pacsirta utca becsült költsége a kivitelezésnek. Úgy volt az 

utca lakói hozzájárulnak ehhez, annak fényében kell, hogy változzon. 

Teszéri Judit adó- és pénzhügyi irodavezető: A bevételi oldalon jön be a költségtérítés, 

nem itt jelenik meg. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Marad ezzel az összeggel. 2.000 eFt lejött. Maradjanak a 40 milliónál. 

Balogh Balázs alpolgármester: Sok fejlesztés lóg a levegőben, nem tudják melyiknek 

milyen pénzügyi vonzata lesz. Ebben útfelújítások is szerepelnek, Füredi út, kerékpárút építés, 

stb. Ezeknek nem látják a pontos költségvetését. Jó lenne sok utat felújítani, véleménye 

szerint ezt az útfelújítást minimalizálják, vagy őszre ütemezzék át. Pacsirta utcával egyetért, 

de hogy ezt tovább vigyék, lát költségvetési korlátot, ami gondot okozhat. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Terv 

szinten véleménye szerint maradjon benn a Kossuth utca felújítása. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Egyetért ezzel, 

felállítottak egy fontossági sorrendet. Ne maradjon el minden, az útpénzhez ne nagyon 

nyúljanak. 

Markó Péter Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság tagja: Őszre el lehet tolni. 

Varga József Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság elnöke:: Valamennyi utat mindenképpen fel kell újítani. Őszre 

valamilyen módon rendbe kell tenni. 

Ambrus Tibor polgármester: Kossuth utcai járda is legyen benne. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
40.000 eFt. 
 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Informatika nem kérdés, szerepeljen a költségvetésben ezzel az összeggel. Kemping, Csopak 

weblap fejlesztése, üdülőfalu, Sport utcai, Fürdő parkoló, stb. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Informatikára 1.270 eFt keret került beépítésre.  
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Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Központi szervercsere a nagy része. Indokoltnak tartja a 

cserét. Nagyobb tétel lenne a tárgyaló fejlesztése, ezen belül az állandó megjelenítő, vetítés, 

adatmegjelenítés lehetővé váljon, illetve nyomtatók gazdaságosabbá tétele. 29 számítógép 

üzemel az épületben, amelynek fenntartási költsége is van. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Javasolja a bizottság, hogy a költségvetésben szerepeljen az informatikára az 1.270 eFt-os 

összeg. 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Kemping 4.325 eFt. 

Teszéri Judit pénzügyi irodavezető: Pár évvel ezelőtt úgy döntött a testület, hogy a 

BAHART részvényekből befolyó összeget a kempingre különítik el. Nincs benne, mert szó 

volt róla, hogy átcsoportosítja a testület. Legyen megnevezve milyen célja lesz. 

Ambrus Tibor polgármester: Azért volt a kempingnél, hogy fejlesztésre tudják fordítani. 

Ma már látszik, jövőre sem kell.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Fejlesztési tartalékba kerül a BAHART. Weblap-fejlesztés. 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A weblap 5 éves idén, stabilan üzemel, viszont azok az 

eszközök, amik a felhasználó birtokában vannak, indokolttá teszik a teljes megújulását. 

Megújuló rendezvénynaptár, szálláskiadókhoz kapcsolódó keresőrendszer, szálláslista, 

Csopaki video tartalmak áthelyezése, illetve idegen nyelvi megjelenés. A fejlesztési összegek 

drágultak az utóbbi években. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 5 éve 

nem nyúltak hozzá a látogatottságon fejleszt és hasznosnak tartja, támogatja. A bizottság 

javasolja, hogy a weblap-fejlesztés szerepeljen a költségvetésben. 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Zöldhulladék tárolóhely kialakítása.  

Egri Ernő településgondnok: Nem kevés zöldhulladékot termelnek egy évben. 

Ambrus Tibor polgármester: Kisebb komposztálót lenne célszerű kialakítani. Ez nem 

költségvetés kérdése. 

Balogh Balázs alpolgármester: Van egy problémakör a lakosság részéről a tüzelés és 

zöldhulladék elhelyezése. A PROBIO Balatonfüreden összeszedi, de itt nem. Fontos lenne ezt 

megoldani, még ha pénzbe is kerül, kevesebb tüzelés lenne. Mindenképpen kell ezzel 

foglalkozni.  

Ambrus Tibor polgármester: Két helyet kellene kijelölni, hol lehet a lomot elhelyezni, mert 

két hétig még utána a gazdasági ágazat szállíthatja a kihelyezett szemetet lomtalanításkor. Ki 

lehet vinni a stranddal szembeni nagy parkolóba és onnan a PROBIO el tudja szállítani.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Ennek 

a kommunikációja megfelelő időben történjen, erre oda kell figyelni. Nem kihelyezés lenne, 

hanem valahova el kell vinni. 

Egri Ernő településgondnok: Április 4-i hetet tűzték ki a lomtalanítás időpontjának, hogy a 

nyaralótulajdonosoknak is legyen módja a lomok kihelyezésére. 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Sport 

utcai parkoló, Fürdő utcai parkoló. Nincs összeg betervezve. 

Ambrus Tibor polgármester: Sport utcai 110 millió lenne, ezért nem tettek összeget oda.  
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Balogh Balázs alpolgármester: Nincs forrás erre. Az Agora projektnél kell a parkolóval 

foglalkozni. Addig ezt a kérdést nem tudja értelmezni.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

bizottság javasolja, hogy ne tervezzék be a költségvetésbe. 

Ambrus Tibor polgármester: A tervező mondja meg, hogyan lehet ilyen 

szintkülönbségekkel parkolót kialakítani. A mostani terv az nem jó a Sport utcára, nem jók a 

szintek.  

Balogh Balázs alpolgármester: Tervezői felelősség. Véleménye szerint bízzanak meg egy 

közlekedéstervezőt és találjanak megoldást arra, hogy hogyan tudnának parkolóhelyeket 

nyerni odalent, másképp nem fognak tudni előrelépni. 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Hivatali klíma.  

Balogh Balázs alpolgármester: Tegyék bele a költségvetésbe. 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A fűtési időszakban milyen hatékony, erre vonatkozóan 

számítást kell készíteni. 

Ambrus Tibor polgármester: A felső szintre tudja elképzelni. 

Balogh Balázs alpolgármester: 4-5 millió forint. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Javasolja a bizottság, hogy a hivatali klímára 5.000 eFt összeg szerepeljen a költségvetésben. 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Agora. Testületi döntés van. 6 millió forint. 

Balogh Balázsa alpolgármester: Ez egy keretszám, nem tudják még mennyibe fog kerülni. 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Kis 

értékű tárgyi eszköz. 

Teszéri Judit adó- és pénzügyi irodaezető: Ez szintén egy keretszám, kis értékű eszközök 

beszerzése. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Kiegészítsék-e a költségvetést még valamivel? 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Megkérdezi, 

hogy a civil szervezetek támogatása miért csökkent 1 millió forinttal? 

Teszéri Judit adó- és pénzügyi irodavezető: A kilátót támogatták 2 millió forinttal. Ez a 

közalapítványé. 

Bauerné Poór Vilma könyvvizsgáló: Ismerteti a könyvvizsgálói véleményt. Elmondja, hogy 

a 806 milliós költségvetési főösszeg stabil marad, a belső átcsoportosításoknál lesz változás. 

Van egy pénzforgalmi, költségvetési mérleg a 10. számú mellékletben. Több tábla hiányzik, 

még lesznek plusz kimutatási táblák. A költségvetés pénzforgalmi mérlege pozitív, 78 milliós 

plusszal jelentkezik, sőt még lehet változni is fog a jelenlegi módosításokkal. Összességében 

stabil, megbízható költségvetés, a nagyságrendje is ugyanez. 2013 óta működik a 

feladatfinanszírozási rendszer. Ezzel szigorúan el kell számolni a zárszámadásnál. Stabil 

gazdálkodást lát és gratulálni tud ezekhez a számokhoz. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért az önkormányzat 2016. évi költségvetésével, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 
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A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

6/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a 2016. évi költségvetésről szóló rendelet elfogadását 

az elhangzott módosításokkal. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

6/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a 2016. évi költségvetésről szóló rendelet elfogadását 

az elhangzott módosításokkal. 

 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 11.25 

órakor szünetet rendel el. 

Szünet után 11.35 órakor az ülés tovább folytatódik. 

 

Dr. Balogh Emil bizottsági tag az ülésről eltávozott, így a Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző 

Bizottság száma 6 főre módosult, a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság száma 5 

főre módosult! 

 

 

5.) A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek elmulasztásának 

jogkövetkezményeiről szóló rendelet-tervezet tárgyalása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést.  

Dr. Szántód Anita jegyző: Polgármester úr kérte, hogy ezt a rendeletet rendezzék és 

pénzbírsággal büntessék a szabálysértőket a rendelet alapján. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Mekkora a helyszíni bírság határa? 

Dr. Szántód Anita jegyző: Mindegyik esetben 5000 Ft-tól 50000 Ft-ig terjedő. 

Ambrus Tibor polgármester: Két fő pont, ami nem volt benne. Az egyik a belső, saját 

kertek rendbetételére vonatkozik, házak, kerítések kinézetére. A másik az illegális 

szemétlerakás figyelése. A rendelet lehetőséget biztosít a szankcionálásra. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Egyetért az 

egész rendelettel. Éjjeli fürdőzés hogyan fog működni? 

Ambrus Tibor polgármester: Idáig is tiltott volt, mert éjszaka is kellene orvost, mentőst 

biztosítani. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért a közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek elmulasztásának 

jogkövetkezményeiről szóló rendelettel, kéri, szavazzon. 
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A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

7/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a közösségi együttélés alapvető szabályairól és 

ezek elmulasztásának jogkövetkezményeiről szóló rendeletet fogadja el. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

7/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a közösségi együttélés alapvető szabályairól és 

ezek elmulasztásának jogkövetkezményeiről szóló rendeletet fogadja el. 

 

 

6./ A helyi adókról szóló rendelet módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. 

Ambrus Tibor polgármester: Felhívja mindenki figyelmét egy új adó bevezetésére, amit a 

következő ülésre készítenek elő, a külterületi mezőgazdasági területekre kivetett adó. A másik 

azokra az épületekre vonatkozna, akik nem tartják be Helyi Építési Szabályzatot. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Egyetértenek, hogy kidolgozásra kerüljenek. Aki egyetért azzal, hogy a helyi adókról szóló 

25/2011. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosításával, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

8/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a helyi adókról szóló 25/2011. (XII.15.) 

önkormányzati rendelet módosítását fogadja el. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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8/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a helyi adókról szóló 25/2011. (XII.15.) 

önkormányzati rendelet módosítását fogadja el. 

 

 

7./ Az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló rendelet 

módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Aki egyetért az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 

szabályairól szóló 18/2012. (XI.22.) önkormányzati rendelet módosításával, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

9/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat vagyonáról és a 

vagyongazdálkodás szabályairól szóló 18/2012. (XI.22.) önkormányzati rendelet 

módosítását fogadja el. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

9/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat vagyonáról és a 

vagyongazdálkodás szabályairól szóló 18/2012. (XI.22.) önkormányzati rendelet 

módosítását fogadja el. 

 

 

8./ A strand rendjéről szóló rendelet módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést.  

Balogh Balázs alpolgármester: A május végi nyitást támogatja a strandon. 

Béndek Edit strandgondnok: Az üdülőtulajdonosok 8.000,- Ft-os bérletét javasolja 10.000,- 

Ft-ra megemelni. 3 napos, 72 órás jövő-menő strandbelépő kerülne bevezetésre, ezzel a 

hétvégi sorállást tudnák lecsökkenteni. 20 fő felett 10% kedvezményt tudnának adni. 
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Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy 2016. május 28-tól szeptember 4-ig legyen a strand hivatalosan nyitva, 

kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

10/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a strand rendjéről szóló 4/2008. (III.26.) 

önkormányzati rendelet módosítását fogadja el. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

10/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a strand rendjéről szóló 4/2008. (III.26.) 

önkormányzati rendelet módosítását fogadja el. 

 

 

9./ Intézkedési terv a belső ellenőr jelentésében rögzített hiányosságok felszámolására 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Aki egyetért azzal, hogy a belső ellenőr által az önkormányzatnál 

végzett szabályszerűségi ellenőrzéséről készült jelentésben a rögzített hiányosságok 

felszámolására vonatkozó intézkedési tervvel, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

11/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a belső ellenőr által a Csopak Község 

Önkormányzatánál végzett szabályszerűségi ellenőrzéséről készült jelentésben a 

rögzített hiányosságok felszámolására vonatkozó intézkedési tervet az alábbiak szerint 

hagyja jóvá. 
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INTÉZKEDÉSI TERV A BELSŐ ELLENŐR JELENTÉSÉHEZ 

 

1. A jegyző vizsgálja felül és aktualizálja a kontrollkörnyezetet biztosító 

szabályzatokat, a hiányzó szabályzatokat készítse el. 

Határidő: 2015.december 31. 

Felelős: Dr. Szántód Anita jegyző 

2. A jegyző alakítsa ki Bkr-ben (370/2011. (XII. 31. Korm. rendelet a költségvetési 

szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről) foglaltaknak 

megfelelően a Közös Önkormányzati Hivatal teljes működési folyamatait átfogó 

kockázat kezelési rendszert, módosítsa a szabálytalanságok kezelésének eljárás 

rendjét és az ellenőrzési nyomvonalat. 

Határidő: 2015.december 31. 

Felelős: Dr. Szántód Anita jegyző 

3. A jegyző gondoskodjon a Közös Önkormányzati Hivatalt és mindkét 

önkormányzatot érintő szabályzatok hozzáférhetőségéről, az érintett dolgozók 

tájékoztatásáról. 

Határidő: 2015.december 31. 

Felelős: Dr. Szántód Anita jegyző 

4. A jegyző gondoskodjon, hogy az aktualizált FEUVE szabályzatban fordítsanak 

nagyobb hangsúlyt a vezetői ellenőrzésre, illetve az ügyintézők munkájának 

egymás közötti ellenőrzésére. 

Határidő: 2015.december 31. 

Felelős: Dr. Szántód Anita jegyző 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

11/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a belső ellenőr által a Csopak Község 

Önkormányzatánál végzett szabályszerűségi ellenőrzéséről készült jelentésben a 

rögzített hiányosságok felszámolására vonatkozó intézkedési tervet az alábbiak szerint 

hagyja jóvá. 

 

INTÉZKEDÉSI TERV A BELSŐ ELLENŐR JELENTÉSÉHEZ 

 

5. A jegyző vizsgálja felül és aktualizálja a kontrollkörnyezetet biztosító 

szabályzatokat, a hiányzó szabályzatokat készítse el. 

Határidő: 2015.december 31. 

Felelős: Dr. Szántód Anita jegyző 

6. A jegyző alakítsa ki Bkr-ben (370/2011. (XII. 31. Korm. rendelet a költségvetési 

szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről) foglaltaknak 

megfelelően a Közös Önkormányzati Hivatal teljes működési folyamatait átfogó 

kockázat kezelési rendszert, módosítsa a szabálytalanságok kezelésének eljárás 

rendjét és az ellenőrzési nyomvonalat. 

Határidő: 2015.december 31. 

Felelős: Dr. Szántód Anita jegyző 
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7. A jegyző gondoskodjon a Közös Önkormányzati Hivatalt és mindkét 

önkormányzatot érintő szabályzatok hozzáférhetőségéről, az érintett dolgozók 

tájékoztatásáról. 

Határidő: 2015.december 31. 

Felelős: Dr. Szántód Anita jegyző 

8. A jegyző gondoskodjon, hogy az aktualizált FEUVE szabályzatban fordítsanak 

nagyobb hangsúlyt a vezetői ellenőrzésre, illetve az ügyintézők munkájának 

egymás közötti ellenőrzésére. 

Határidő: 2015.december 31. 

Felelős: Dr. Szántód Anita jegyző 

 

 

10./ Csopak Község Önkormányzatának 2016. évi költségvetését megalapozó döntés 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Törvényi kötelezettségről van szó. Aki egyetért a mellékelt 

adósságot keletkeztető 4 éves kötelezettség kimutatással, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

12/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a mellékelt adósságot keletkeztető 4 éves 

kötelezettség kimutatást fogadja el. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

12/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a mellékelt adósságot keletkeztető 4 éves 

kötelezettség kimutatást fogadja el. 

 

 

11./ Cafeteria összegének meghatározása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület az önkormányzat 

költségvetési szerveinél foglalkoztatott munkavállalók és a polgármester részére cafeteria 

rendszerben béren kívüli juttatást biztosítson 2016. január 1-től, kéri szavazzon. 
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A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

13/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat költségvetési szerveinél 

foglalkoztatott munkavállalók és a polgármester részére cafeteria rendszerben béren 

kívüli juttatást biztosítson 2016. január 1-től. 

A cafeteria összege bruttó 200.000,- Ft, a részmunkaidőben foglalkoztatottak esetében 

munkaidejük arányának megfelelő összeg. 

Az év közben munkaviszonyt létesítők esetében, ha a munkaviszony hónap 15-e után 

jön létre, akkor a cafeteria összeg felére jogosult a dolgozó, ha hónap 15-e előtt, akkor 

az egész havi összegre legyen jogosult. 

Az év közben munkaviszonyukat megszüntető dolgozók esetében, ha a munkaviszony 

hónap 15-e előtt szűnik meg, a cafeteria összeg felére, ha 15-e után, akkor az egész 

havi cafeteria összegre legyen jogosult a dolgozó. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

13/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat költségvetési szerveinél 

foglalkoztatott munkavállalók és a polgármester részére cafeteria rendszerben béren 

kívüli juttatást biztosítson 2016. január 1-től. 

A cafeteria összege bruttó 200.000,- Ft, a részmunkaidőben foglalkoztatottak esetében 

munkaidejük arányának megfelelő összeg. 

Az év közben munkaviszonyt létesítők esetében, ha a munkaviszony hónap 15-e után 

jön létre, akkor a cafeteria összeg felére jogosult a dolgozó, ha hónap 15-e előtt, akkor 

az egész havi összegre legyen jogosult. 

Az év közben munkaviszonyukat megszüntető dolgozók esetében, ha a munkaviszony 

hónap 15-e előtt szűnik meg, a cafeteria összeg felére, ha 15-e után, akkor az egész 

havi cafeteria összegre legyen jogosult a dolgozó. 

 

 

12./ Civil szervezetek elszámolása a 2015. évi támogatással, a 2016. évi pályázat kiírása  

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Fel kell hívni a civil szervezetek figyelmét mi az, amire igénybe 

lehet venni. Bele kell tenni példaként, hogy mire nem vehető igénybe, mi az, amire nem fizet 

az önkormányzat. 

Ambrus Tibor polgármester: Pirossal bekarikázná, amit nem lehet elszámolni.  
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Balogh Balázs alpolgármester: Egyetért azzal, hogy le kell írni nekik, hogy mely tételek 

nem számolhatók el támogatásként. Lehet 2015-ben vissza kellett volna utasítani ezeket a 

tételeket. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, vegyék tudomásul azt, hogy 2015. évben a civil szervezeteknek nyújtott 

támogatásokról a szervezetek elszámoltak, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatokat terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

14/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy vegye tudomásul, hogy 2015. évben a civil 

szervezeteknek nyújtott támogatásokról a szervezetek elszámoltak. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

14/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, vegye tudomásul, hogy 2015. évben a civil 

szervezeteknek nyújtott támogatásokról a szervezetek elszámoltak. 

 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, vegyék tudomásul azt, hogy a Képviselő-testület az államháztartáson kívüli 

forrás átvételére és átadására vonatkozó szabályokról szóló 4/2014. (IV.4.) ÖKT. rendelete 

alapján a mellékelt pályázatot írja ki a civil szervezetek támogatására, kéri, szavazzon. 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

15/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az államháztartáson kívüli forrás átvételére és 

átadására vonatkozó szabályokról szóló 4/2014. (IV.4.) ÖKT. rendelete alapján a 

mellékelt pályázatot írja ki a civil szervezetek támogatására. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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15/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, vegye tudomásul, hogy az államháztartáson kívüli 

forrás átvételére és átadására vonatkozó szabályokról szóló 4/2014. (IV.4.) ÖKT. 

rendelete alapján a mellékelt pályázatot írja ki a civil szervezetek támogatására. 

 

 

13./ Vállalkozói alapokból igényelhető támogatás pályázati kiírása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Annyi változás lenne, hogy nem a 100%-át, hanem az 50%-át 

lehetne a befizetett adónak visszaigényelni. 

Rezgő Erik Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Belefogalmazná, 

hogy az adott évre vonatkozóan vehesse igénybe a támogatást. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Előterjesztés 

legvégén 50.000 helyett 500.000 szerepeljen. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért az Idegenforgalmi Alapról szóló 14/2015. (VI.01.) önkormányzati rendelet 

módosításával, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatokat terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

16/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Idegenforgalmi Alapról szóló 14/2015. 

(VI.01.) önkormányzati rendelet módosítását fogadja el. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

16/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Idegenforgalmi Alapról szóló 14/2015. 

(VI.01.) önkormányzati rendelet módosítását fogadja el. 

 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért a Vállalkozói Alapról szóló 15/2015. (VI.01.) önkormányzati rendelet módosításával, 

kéri, szavazzon. 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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17/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Vállalkozói Alapról szóló 15/2015. (VI.01.) 

önkormányzati rendelet módosítását fogadja el. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

17/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Vállalkozói Alapról szóló 15/2015. (VI.01.) 

önkormányzati rendelet módosítását fogadja el. 

 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti Kapfinger Júlia kérelmét. 

Ambrus Tibor polgármester: Javasolja, hogy az idei keretből történjen. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Határidő módosítás történjen, 2016. március 31. legyen. 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

18/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Kapfinger Júlia 1/875-24/2015. számú, 

Idegenforgalmi Alapból történt támogatás – 328.700,- Ft – elszámolási határidejének 

2016. március 31-re történő módosításához járuljon hozzá. (Erről nem lett KT döntés) 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

18/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Kapfinger Júlia 1/875-24/2015. számú, 

Idegenforgalmi Alapból történt támogatás – 328.700,- Ft – elszámolási határidejének 

2016. március 31-re történő módosításához járuljon hozzá. 

 

Balogh Balázs alpolgármester: Strandi vállalkozók esetében is működni fog ez a 

visszaigénylés, mint a vállalkozói alap. Azt is időszerű lenne elindítani. 

 

 

14./ Csopak, Kossuth Lajos utca 52. szám alatti, 977 helyrajzi számú ingatlan vételi ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Javasolja, hogy ne vásárolja meg az önkormányzat az ingatlant. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

19/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Heirits Zoltánné (1041 Budapest, Závodszky 

Z. u. 5.) kérelmére a 8229 Csopak, Kossuth Lajos utca 52. szám alatti, 977 helyrajzi 

számú ingatlant ne vásárolja meg. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

19/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Heirits Zoltánné (1041 Budapest, Závodszky 

Z. u. 5.) kérelmére a 8229 Csopak, Kossuth Lajos utca 52. szám alatti, 977 helyrajzi 

számú ingatlant ne vásárolja meg. 

 

 

15./ Patakvölgyi utca telekalakítási ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület a csopaki 762, 763 

helyrajzi számú ingatlanok és a 750/1 helyrajzi számon nyilvántartott, Patakvölgyi utca 

megnevezésű közút összevonását kezdeményezze, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

20/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 762, 763 helyrajzi számú ingatlanok 

és a 750/1 helyrajzi számon nyilvántartott, Patakvölgyi utca megnevezésű közút 

összevonását kezdeményezze. 
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A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

20/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 762, 763 helyrajzi számú ingatlanok 

és a 750/1 helyrajzi számon nyilvántartott, Patakvölgyi utca megnevezésű közút 

összevonását kezdeményezze. 

 

 

16./ Dr. Aradi Dániel kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Dr. Aradi Dániel vállalja, hogy megépíti a 

Kilátó utcában az ivóvíz és szennyvíz hálózatbővítését és erre utólag van lehetősége rákötni a 

többi tulajdonosnak. Közcélú, nem maradhat az ő tulajdonában. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

kérelem arról szól, hogy a közterület használati díjat engedje el az önkormányzat. 

Ambrus Tibor polgármester: Úgy gondolja, hogy közterület szilárd burkolattal ott nincsen. 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Kilátó utcára fog csatlakozni, ott szilárd 

burkolatú.  

Varga József Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság elnöke: Véleménye szerint engedjék el ezt az összeget. 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Az eredeti állapotnak megfelelően állítsa 

vissza. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy  

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

21/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy dr. Aradi Dániel (8230 Balatonfüred, Szent 

István tér 7. I/6.) kérelmére a Csopak, Kilátó utca ivóvíz és szennyvíz hálózat csopaki 

1201/22 helyrajzi számú ingatlan felé történő bővítésének kivitelezésével kapcsolatban 

a közterületek használatáról szóló 18/2008. (VII.30.) önkormányzati rendeletben 

foglaltak alapján meghatározott 1 206 000,- Ft + Áfa közterület használati díj 

megfizetésétől a kiépítendő vezetékek közcélú jellegére tekintettel tekintsen el. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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21/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy dr. Aradi Dániel (8230 Balatonfüred, Szent 

István tér 7. I/6.) kérelmére a Csopak, Kilátó utca ivóvíz és szennyvíz hálózat csopaki 

1201/22 helyrajzi számú ingatlan felé történő bővítésének kivitelezésével kapcsolatban 

a közterületek használatáról szóló 18/2008. (VII.30.) önkormányzati rendeletben 

foglaltak alapján meghatározott 1 206 000,- Ft + Áfa közterület használati díj 

megfizetésétől a kiépítendő vezetékek közcélú jellegére tekintettel tekintsen el. 

 

 

17./ Balatoni Horgász Egyesület  

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Aki egyetért azzal, hogy a Balatoni Horgász Egyesület kérelmére 

hozzájárulásukat adják a Csopak Község Önkormányzata tulajdonában álló csopaki 180/3 és 

173/6 helyrajzi számú ingatlanokon átvezető horgászbejáró ideiglenes fennmaradásához úgy, 

hogy a hozzájárulás 2016. október 31-ig legyen érvényes és ne mentesítse a kérelmezőt az 

egyéb hatósági engedélyek, hozzájárulások beszerzésének kötelezettsége alól, kéri, 

szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

22/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Balatoni Horgász Egyesület kérelmére 

(Szabó György BHE elnök, 1224 Budapest, Diótörő út 61.) adja hozzájárulását a 

Csopak Község Önkormányzata tulajdonában álló csopaki 180/3 és 173/6 helyrajzi 

számú ingatlanokon átvezető horgászbejáró ideiglenes fennmaradásához úgy, hogy a 

hozzájárulás 2016. október 31-ig legyen érvényes, és ne mentesítse a kérelmezőt az 

egyéb hatósági engedélyek, hozzájárulások beszerzésének kötelezettsége alól. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

22/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Balatoni Horgász Egyesület kérelmére 

(Szabó György BHE elnök, 1224 Budapest, Diótörő út 61.) adja hozzájárulását a 

Csopak Község Önkormányzata tulajdonában álló csopaki 180/3 és 173/6 helyrajzi 

számú ingatlanokon átvezető horgászbejáró ideiglenes fennmaradásához úgy, hogy a 

hozzájárulás 2016. október 31-ig legyen érvényes, és ne mentesítse a kérelmezőt az 

egyéb hatósági engedélyek, hozzájárulások beszerzésének kötelezettsége alól. 
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18./ Strandi vizimentés ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. 

Ambrus Tibor polgármester: A munkadíjat a Vizimentők Magyarországi Szakszolgálata 

8.164,- Ft+ÁFA/nap/fő összegről 13.600,- Ft+ÁFA/nap/főre módosította. Javasolja, hogy a 

napirendet a március eleji ülésig napolják el és nézzék meg, hogy van-e lehetőség kedvezőbb 

ajánlatra.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök:  
Elnapolva 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság határozathozatal nélkül - 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen 

szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül – a strandi vizimentés ügyét elnapolta. 

 

 

19./ A csopaki 1831/1 helyrajzi számú ingatlan hasznosítási ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést.  

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Szakemberrel kellene megnézetni, aki ért 

hozzá. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Véleménye szerint ne járuljanak hozzá. Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület 

Kelemen József kérelmére az önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező, csopaki 1831/1 

helyrajzi számon nyilvántartott, árok megnevezésű, 1429 m
2
 nagyságú ingatlan 

területrészének hasznosítását egyelőre ne támogassa és megfelelő jogosultsággal rendelkező 

szakembert bízzon meg annak vizsgálatával, hogy az árok fenntartása továbbra is indokolt-e, 

kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

23/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Kelemen József (8200 Veszprém, Damjanich 

J. u. 1/A. III/11.) kérelmére az önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező, csopaki 

1831/1 helyrajzi számon nyilvántartott, árok megnevezésű, 1429 m
2
 nagyságú ingatlan 

területrészének hasznosítását egyelőre ne támogassa. Javasolja továbbá, hogy a 

Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy megfelelő jogosultsággal 

rendelkező szakembert bízzon meg annak vizsgálatával, hogy az árok fenntartása 

továbbra is indokolt-e. 
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A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

23/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Kelemen József (8200 Veszprém, Damjanich 

J. u. 1/A. III/11.) kérelmére az önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező, csopaki 

1831/1 helyrajzi számon nyilvántartott, árok megnevezésű, 1429 m
2
 nagyságú ingatlan 

területrészének hasznosítását egyelőre ne támogassa. Javasolja továbbá, hogy a 

Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy megfelelő jogosultsággal 

rendelkező szakembert bízzon meg annak vizsgálatával, hogy az árok fenntartása 

továbbra is indokolt-e. 

 

 

20./ A csopaki 0194/2, 0194/7, 0194/5, 0194/8, 0193/11, 0195/5 és 0196 helyrajzi számú 

ingatanok értékesítési ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Ebben az esetben is meg kellene nézni a vízelvezetést. 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Területrendezést kellene csinálni.  

Ambrus Tibor polgármester: Helyre kell állítani a rendes állapotot és utána értékesítsék. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület a csopaki 0194/2, 0194/7, 0194/5, 0194/8, 0195/5, 

0193/11 és 0196 helyrajzi számú ingatlanok érékesítési ügyével kapcsolatban hatalmazza fel a 

polgármestert, hogy megfelelő jogosultsággal rendelkező vízügyes szakembert bízzon meg 

annak vizsgálatával, hogy a vízelvezető árok fenntartása a természetbeni állapotnak 

megfelelően mely területrészen indokolt, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

24/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 0194/2, 0194/7, 0194/5, 0194/8, 

0195/5, 0193/11 és 0196 helyrajzi számú ingatlanok érékesítési ügyével kapcsolatban 

hatalmazza fel a polgármestert, hogy megfelelő jogosultsággal rendelkező vízügyes 

szakembert bízzon meg annak vizsgálatával, hogy a vízelvezető árok fenntartása a 

természetbeni állapotnak megfelelően mely területrészen indokolt. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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24/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 0194/2, 0194/7, 0194/5, 0194/8, 

0195/5, 0193/11 és 0196 helyrajzi számú ingatlanok érékesítési ügyével kapcsolatban 

hatalmazza fel a polgármestert, hogy megfelelő jogosultsággal rendelkező vízügyes 

szakembert bízzon meg annak vizsgálatával, hogy a vízelvezető árok fenntartása a 

természetbeni állapotnak megfelelően mely területrészen indokolt. 

 

 

21./ A csopaki 2436 helyrajzi számú ingatlan értékesítési ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Ő csak egy területrészt kér belőle, de ez sem 

tölti be az árok funkcióját.  

Ambrus Tibor polgármester: Az egész Nádaskuti rész vizét ez vezeti el. 

Balogh Balázs alpolgármester: Javasolja, hogy kérjenek be árajánlatot Csopak egészének 

vízelvezetésére. 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Kér az egészre, plusz csak erre a területre 

vonatkozóan. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy Borgói József Kevin és Mátis Dóra (mindketten 8230 Balatonfüred, 

Arácsi u. 4.) kérelmére a csopaki 2436 helyrajzi számú, kivett árok megnevezésű, 827 

helyrajzi számú ingatlan kb. 200 m
2
 nagyságú területrészének érékesítését egyelőre ne 

támogassa. Javasolja továbbá a Képviselő-testületnek, hatalmazza fel a polgármestert, hogy 

megfelelő jogosultsággal rendelkező vízügyes szakembert bízzon meg annak vizsgálatával, 

hogy a kérelemmel érintett területrész vízfolyásként történő fenntartása a továbbiakban 

indokolt-e. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

25/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Borgói József Kevin és Mátis Dóra 

(mindketten 8230 Balatonfüred, Arácsi u. 4.) kérelmére a csopaki 2436 helyrajzi 

számú, kivett árok megnevezésű, 827 helyrajzi számú ingatlan kb. 200 m
2
 nagyságú 

területrészének érékesítését egyelőre ne támogassa. Javasolja továbbá a a Képviselő-

testületnek, hatalmazza fel a polgármestert, hogy megfelelő jogosultsággal rendelkező 

vízügyes szakembert bízzon meg annak vizsgálatával, hogy a kérelemmel érintett 

területrész vízfolyásként történő fenntartása a továbbiakban indokolt-e. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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25/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Borgói József Kevin és Mátis Dóra 

(mindketten 8230 Balatonfüred, Arácsi u. 4.) kérelmére a csopaki 2436 helyrajzi 

számú, kivett árok megnevezésű, 827 helyrajzi számú ingatlan kb. 200 m
2
 nagyságú 

területrészének érékesítését egyelőre ne támogassa. Javasolja továbbá a a Képviselő-

testületnek, hatalmazza fel a polgármestert, hogy megfelelő jogosultsággal rendelkező 

vízügyes szakembert bízzon meg annak vizsgálatával, hogy a kérelemmel érintett 

területrész vízfolyásként történő fenntartása a továbbiakban indokolt-e. 

 

 

 

22./ Csopak község helyi örökségvédelmi rendeletének felülvizsgálata 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Bujdosó Judit főépítész: Bruttó 390.000,- Ft összegért Tombor Balázs tervező adott be 

ajánlatot a rendelet felülvizsgálatára. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Nem 

látja ennek értelmét a továbbiakban sem, mivel nincs jogszabályi kötelezettség. 

Bujdosó Judit főépítész: Nem kötelező, de amikor a koncepciót csinálták, a koncepció 

munkarészének kellett volna lenni. Lenne olyan anyag, ami összefoglalja a védett helyi 

értékeket, a területi örökség nyilván lenne tartva, aktualizálva lennének az épületek. 

Ambrus Tibor polgármester: 390.000,- Ft nem olyan nagy összeg. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy a helyi építészeti örökség védelméről szóló 1/2009. (I.09.) ÖKT. sz. 

rendeletet vizsgálják felül és aktualizálják a helyi értékek listáját és a vonatkozó jogszabályok 

általi munkarész, értékleltár vizsgálat, mint örökségvédelmi adatlapok melléklet elkészítésére 

és a rendelet teljes felülvizsgálatára Tombor Balázs építész tervezőt kérje fel 390.000,- Ft 

tervezési díjért, kéri, szavazzon. 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

26/2016. (II.04.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja, hogy a helyi építészeti örökség védelméről szóló 1/2009. (I.09.) ÖKT. sz. 

rendeletet vizsgálja felül és aktualizálja a helyi értékek listáját. A vonatkozó 

jogszabályok általi munkarész, értékleltár vizsgálat, mint örökségvédelmi adatlapok 

melléklet elkészítésére és a rendelet teljes felülvizsgálatára Tombor Balázs építész 

tervezőt (8229 Csopak, Kossuth u. 113.) kéri fel, akinek a munkára tett 390.000,- 

Ft+ÁFA tervezési díj ajánlatát elfogadja. Egyben felhatalmazza a polgármestert a 

szerződéskötésre és az eljárás megindítására. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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26/2016. (II.04.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja, hogy a helyi építészeti örökség védelméről szóló 1/2009. (I.09.) ÖKT. sz. 

rendeletet vizsgálja felül és aktualizálja a helyi értékek listáját. A vonatkozó 

jogszabályok általi munkarész, értékleltár vizsgálat, mint örökségvédelmi adatlapok 

melléklet elkészítésére és a rendelet teljes felülvizsgálatára Tombor Balázs építész 

tervezőt (8229 Csopak, Kossuth u. 113.) kéri fel, akinek a munkára tett 390.000,- 

Ft+ÁFA tervezési díj ajánlatát elfogadja. Egyben felhatalmazza a polgármestert a 

szerződéskötésre és az eljárás megindítására. 

 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Megköszöni az ülésen való részvételt és a nyílt ülést 14.05 órakor bezárja. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

  Simon Attiláné     Varga József 

Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság        Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 

Elnöke, Levezető Elnök          Elnöke, 

       Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 

               Tagja 

 

 

 

 

 

  Markó Péter Imre     Markó Péter Imre 

Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság      Településfejlesztési és Idegenforgalmi  

Tagja        Bizottság Tagja 

 

 

 

 

 

   Salamon Edina 

 jegyzőkönyvvezető 

 


